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Punten voor de rondvraag commissie ABA de dato 7 juni 2021

Fractie Vraag
AB ---

CDA ---

VSP Handhaven verkeersborden voetpad Betsy Perklaan
Ondanks dat er afgelopen jaar een voetgangersbord is geplaatst wordt het Voetpad Betsy Perklaan overspoeld met fietsers. Dit voetpad wordt 
veelvuldig gebruikt door ouderen en bewoners van het verpleeghuis. Hierdoor ontstaan er diverse verkeersonveilige situaties voor voetgangers 
waardoor deze voetgangers zich niet veilig meer voelen op dit voetpad.

Het probleem is door Wethouder Vankan niet opgelost door het plaatsen van een verkeersbord. Een verkeersbord dient gehandhaafd te worden 
om het beoogde doel te bereiken. En volgens de VSP is dat moment nu aangebroken.
 Wat gaat de gemeente hier tegen doen?
 Wanneer gaat de gemeente hier handhaven en bekeuringen uitschrijven aan fietsers?

PGP ---

VVD Afschalen coronamaatregelen
De coronamaatregelen worden steeds meer afgeschaald. Met het oog op de te verwachten drukte in de zomer:
 Hoe gaat het geregeld worden met het "personenverkeer"  (dus de personenbeweging) in het centrum? 
 De stickers op de grond, destijds een VVD suggestie, zijn inmiddels vervaagd, worden deze vernieuwd? 
 Komt er extra aandacht voor de city-guides?  


